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Firmware update instructions

•	 Use a proper power supply to power up your Pangaea CP-100FX.

•	 Use supplied USB cable to connect Pangaea CP-100FX to a computer. 
Warning: Make sure you’re always using a good quality USB data transfer 
cable, not a charging cable.

•	 You may want to backup your presets and settings before the update.

•	 Download the latest Pangaea-CP-100FX-(V.x.x.x).zip update pack from  
www.amtelectronics.com and find firmware file inside. 

•	 Copy the firmware file to the root directory of Pangaea CP-100FX.

•	 Safely disconnect Pangaea CP-100FX from your computer (follow the 
instructions for safe removal of USB devices for your computer’s operating 
system).

•	 Unplug the power cable to turn off your CP-100FX.

•	 Update will start as soon as you power up the device again. It normally takes a 
few seconds, you’ll see the status on the display. 
Important: Do not disconnect the power cable from the device until the 
update process is fully completed. Turning off the power before that will cause 
the device to malfunction!

 
 
Инструкция по обновлению прошивки

•	 Подключите рекомендуемый блок питания к сети питания и к Pangaea CP-
100FX.

•	 Используйте поставляемый в комплекте USB кабель для подключения 
устройства к компьютеру. 
Предупреждение: Всегда используйте качественный USB кабель, 
предназначенный для передачи данных, а не для зарядки других 
устройств.

•	 Сделайте резервную копию Ваших пресетов и настроек.

•	 Внутри скачанного с www.amtelectronics.com архива с обновлением 
Pangaea-CP-100FX-(V.x.x.x).zip найдите файл firmware. 

•	 Скопируйте файл firmware в корневой каталог Pangaea CP-100FX.

•	 Корректно отключите Pangaea CP-100FX от компьютера (следуйте 
инструкциям по безопасному отключению USB устройств для 
операционной системы Вашего компьютера)

•	 Выключите CP-100FX, отсоединив провод питания.

•	 Процесс обновления начнется как только Вы снова включите устройство. 
Как правило, это занимает не более нескольких секунд. Статус 
обновления отображается на экране. 
Важно: Не отключайте провод питания от устройства до полного 
завершения процесса обновления. Отключение питания до этого 
момента приведет к неисправности устройства!


